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L’FCF TV entrevista a alguns dels protagonistes que han assolit la fita història

d’ascendir de Quarta Catalana a Tercera Divisió Nacional des del 2013.

La progressió meteòrica de la Fundació Esportiva Gramenet sembla no tenir sostre.

Des de la seva fundació el 2013, el club ha aconseguit quatre ascensos de manera

consecutiva, tots ells acompanyats del títol. D’aquesta manera, el club que presideix

Antonio Morales, que compleix 40 anys de carrera al futbol català, jugarà la

temporada vinent al Grup 5 de Tercera Divisió Nacional. L’FCF TV ha volgut conèixer

de primera mà com alguns dels seus protagonistes han viscut aquesta fita històrica.



El president de la Fundació Esportiva Grama, Antonio Morales, remarca que “és molt

important que Santa Coloma torni a tenir el protagonisme que tenia abans al futbol

català. No hem d’oblidar que als anys 80 i 90 vam ser el tercer club de Catalunya

després de Barça i Espanyol”. Respecte a l’ascens a Tercera Divisió Nacional, Morales

apunta que “hem aconseguit aquesta fita gràcies al treball i la implicació de tots aquells

que treballen al club. Estem molt satisfets i treballarem per seguir creixent”.



Al seu torn, l’alcaldessa de Santa Coloma de Gramenet, Núria Parlon, destaca els èxits

esportius i socials de la Fundació Esportiva Grama. “A banda d’assolir l’ascens a

Tercera Divisió Nacional amb el primer equip, el club compta amb 47 equips i gairebé

700 jugadors a les seves files i segueix creixent temporada rere temporada. La funció

integradora que fa al barri és cabdal a Santa Coloma de Gramenet. La gent està molt

il·lusionada amb aquesta nova etapa”, afirma.

Per la seva part, un dels ex jugadors de l’entitat, Toni Rovira , assenyala que “té molt

mèrit assolir quatre ascensos de manera consecutiva. Malgrat que des de la fundació

hem comptat amb bones plantilles, sense treball, dedicació, sacrifici i constància no

hauríem pogut arribar fins aquí. L’èxit d’aquests ascensos és, en bona mesura, gràcies

a la impecable gestió que està realitzant Antonio Morales”.



En darrer lloc, el capità de l’equip, Roberto Morales, assegura que “he tingut la sort de

viure tres dels quatre ascensos. Quan vaig fitxar per la Grama, em va sorprendre

gratament l’estructura que tenia l’entitat. El president té les idees molt clares i sap com

manegar el club per tenir èxit. Estem satisfets amb la feina realitzada fins ara, però no

ens conformem i volem lluitar per fer una bona temporada a Tercera Divisió Nacional”.
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https://www.youtube.com/watch?v=Pv75a9kN76I

